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امیر خجسته:
شهردار همدان بر اتمام تقاطع 

غیرهم سطح شهید همدانی تمرکز کند

سپهرغرب، گروه خبر - طاهره ترابی مهوش: امیر 
خجسته با تاکید بر اینکه از شهردار همدان خواستیم 
که تمام تمرکز و توان خود را بر اتمام این پروژه مهم 
به کار گیرد عنوان کرد: به نظر بنده شــهرداری باید 
ابتدا این پروژه را به سرانجام برساند و بعد به دنبال 

اجرای پروژه های دیگر برود.
کلنگ پروژه تقاطع غیر همســطح سردار شهید همدانی 
در 27 آبــان 94 با حضور رئیس پلیس راهور ناجا ســردار 
مهری، نیکبخت استاندار وقت همدان و تنی چند از مدیران 
استانی و شهری به زمین زده شد در آن مقطع پیش بینی ها 
حاکــی از این بود که با اعتبار 430 میلیارد ریالی این پروژه 
طی 36 ماه به پایان برســد اما امروز با گذشــت تقریبا سه 
سال متاســفانه پیشــرفت کمتر از 60 درصدی را به خود 

دیده است.
پروژه تقاطع غیر هم ســطح شهید همدانی با قرار گرفتن 
در یکی از گلوگاه های مهم آمد و شد شهری این روزها خود 
به گره بزرگ ترافیکی بدل شــده به نوعی که این پایه های 
سیمانی غول پیکر و فنس های کشیده شده دور داربست ها 
در ورودی شــهر همدان به گردشگران خوش آمد می گویند 
و در عین حال نارضایتی شــهروندان ساکن در این محدوده 
و ســرگردانی مسافران را به دلیل نا به سامانی در محیط به 
دنبال دارد در واقع روند کند اجرای و عدم اجرای نقشــه ای 
برای تســهیل رفت  و آمد مردم در حین اجرای پروژه سبب 

شده دردی به دردهای این منطقه افزوده شود.
عباس صوفی شهردار همدان در مصاحبه های اخیر خود 
با رسانه ها دلیل حرکت کند ساخت این پروژه را عدم تامین 
نقدینگی در دوره قبل شــهرداری اعلام کرده و معتقد است 
در حال حاضر این مشکل تا حدودی برطرف شده و به روند 
اجرایی این تقاطع ســرعت بخشیده است حال آنکه شواهد 
بیان گر آن اســت که رخوت ایجاد شده در پروژه همچنان 
ادامه دارد و عملیات اجرایی پروژه طی ســالجاری منحصر 
شده است به حضور چند کارگر در فضای کارگاهی که هر از 
چندگاهی به محکم کردن پیچ و مهره ها مشــغول می شوند 

و دیگر هیچ.
از سوی دیگر اعضای شورای اسلامی شهر همدان تکمیل 
پــروژه را منوط به تامین اعتبار از محل اعتبارات اســتانی 
و ملی می دانند و بارها خواســتار مســاعدت مدیریت ارشد 
اســتان و نیز نمایندگان دراین پروژه شــده اند البته دراین 
بین ذکر این نکته ضروری است که به اذعان یکی از اعضای 
شورای اسلامی شهر همدان در مراسم کلنگ زنی این پروژه 
اســتاندار وقت قول مساعد تامین اعتبار درصورت نیاز داده 
اســت اما همچنان شــاهد تحقق این وعده نیستیم و پایان 
پروژه و زیر بــار ترافیکی رفتن این تقاطع همچنان نیازمند 

جذب بیشتر اعتبار است.
از همین رو و با توجه به اهمیت موضوع بر آن شــدیم تا 
با امیر خجســته نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس 
شــورای اســلامی دراین خصوص گفتگو کنیم که در ادامه 

می خوانید:
نماینده مردم همدانو فامنین در مجلس شورای اسلامی 
همــدان با بیان اینکه تکمیل این پروژه درون شــهری این 
روزها به مطالبه مردمی بدل شــده است گفت: عدم تکمیل 
پروژه متاســفانه علاوه بر زشت کردن ورودی شهر منجر به 
بروز گره ترافیکی و درعین حال اتلاف وقت مردم به هنگام 

عبور از محل عملیات اجرایی این پروژه می شود. 
امیر خجســته بــا تاکید بر این اینکه این روزها شــاهد 
ترافیک سنگین دراین ورودی مهم شهر هستیم اذعان کرد: 
طولانی شدن اجرای پروژه افزایش هزینه چند برابری را در 

پی داشته است.
وی با اشــاره به اینکه شهردار همدان درخصوص تکمیل 
این پروژه اقدامات مناســبی انجام داده است عنوان کرد: در 
مراســم اخیری که در آن اعضای شورای اسلامی شهر نیز 
حضور داشــتند خواســتار توضیح در خصوص روند اجرایی 
پروژه شدم که یکی از اعضا از برنامه ریزی برای اتمام پروژه 

تا سال آینده خبرداد.
خجسته با تاکید بر اینکه از شــهردار همدان خواستیم 
کــه تمام تمرکز و توان خود را بر اتمــام این پروژه مهم به 
کار گیرد عنوان کرد: به نظر بنده شــهرداری باید ابتدا این 
پروژه را به سرانجام برساند و بعد به دنبال اجرای پروژه های 

دیگر برود.
وی با بیان اینکه ما نمایندگان شــهر همدان نیز با تمام 
توان شهرداری را همراهی می کنیم اذعان کرد: از آنجایی که 
این پروژه درون شهری محسوب می شود نمی توانیم امید به 
جذب اعتبارات از بیرون اســتان از طریق راه و شهرســازی 

داشته باشیم.
خجســته با تاکید بر اینکه اگر شــهرداری در راســتای 
تامین اعتبار راهکاری داشته باشــد حتما همراهی خواهم 
کرد افزود: چراکه درحال حاضر به دلیل مشکل ســاز بودن 
این پروژه برای شــهروندان بنده به شدت به دنبال تکمیل 

این پروژه هستم.
مع الوصف بــا توجه موقعیت اســتراتژیک اجرای پروژه 
تقاطع غیر همســطح شهید همدانی مردم از مسئولان خود 
انتظار دارند تا ضمن اینکه مدیران شــهری ســنجیده تر و 
کارشناسی شــده تر پروژه های عمرانی را کلید بزنند، برای 
رسیدگی به عقب افتادگی  این پروژه که در نقطه حساسی از 
شــهر قرار دارد و تاثیر بسیاری بر زندگی مردم گذاشته نیز 

تدبیری بیندیشند.
پروژه تقاطع غیر هم ســطح شهید همدانی قرار بود نوید 
بخش روان سازی ترافیک، عمران و آبادانی منطقه باشد اما 
این روزها بعد از گذشــت تقریبا سه ســال از آغاز عملیات 
اجرایی عملکرد عکسی داشــته و سبب تصادفات، ترافیک، 
تجمع معتادان متجاهر و متکدیان شــده است ضمن اینکه 
ترافیک همیشــگی که در منطقه حاکم شده بر روح و روان 
مردم و بســیاری از رانندگان نیز اثر منفی گذاشته است لذا 
انتظار می رود که استاندار همدان، نمایندگان مردم همدان 
در مجلس شورای اســلامی، اعضای شورای اسلامی شهر و 
شهردار همدان توجه ویژه ای به این پروژه که به نام "سردار 
همدانی" مزین است داشته باشند و با تعامل بیشتر بتوانند 

بر غول بی پولی فائق آیند.

خبــر

خبــر
sepehr.khabar@gmail.com

رییس کمیسیون برنامه، بودجه و مالی شورای اسلامی شهر همدان:

شهرداری یک ماه برای کیفی سازی میز خدمت وقت دارد

ســپهرغرب، گــروه خبــر: رئیس 
کمیسیون برنامه، بودجه و مالی شورای 
اسلامی شــهر همدان گفت: شهرداری 
میز  کیفی ســازی  برای  فرصت  یک ماه 

خدمت دارد.
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابط 
عمومی شورای اسلامی شــهر همدان؛ اکبر 
کاووسی امید در جلســه کمیسیون برنامه، 
بودجه و مالی شــورا افــزود: متصدیان میز 
خدمت باید از افراد آگاه به فعالیت مدیریت 
شهری باشــند تا بتوانند در آگاهی بخشی به 
مراجعین در زمینه وظایف مدیریت شــهری 

و احقاق حقوقشــان اطلاعات کافی داشــته 
باشند.

کاووســی با اشاره به فرمایشــات پیامبر 
افــزود:  ایثــار،  اکــرم )ص( در خصــوص 
الگوپذیــری از مکارم اخلاقــی پیامبر اکرم 
)ص( در سیســتم مجموعــه شــهرداری و 
شــورا در امر تکریم ارباب رجوع بسیاری از 

مشکلات را حل خواهد کرد.
وی در ادامــه اضافه کــرد: تکریم ارباب 
رجوع بــا مدل میــز خدمــت در مجموعه 
مدیریت شــهری باعث دلگرمی مردم نسبت 

به فعالیت های شهرداری خواهد شد.
از  وی دلگرمــی و رضایتمنــدی مردم 
ایجاد  و  شــهری  مدیریت  خدمات رســانی 
و  اولویت های شــورا  از  را  میــز خدمــت 
شــهرداری دانست و تاکید کرد: امید است 
بــا همدلی و همفکری هــم بتوانیم به این 

برسیم. مهم 
مهم تریــن  از  را  انســانی  نیــروی  وی 
مولفه هــای میــز خدمت برشــمرد و گفت: 
در شــهرداری همدان باید ضمن راه اندازی 
سیســتم یکپارچه در کنار آن نظرسنجی از 
رضایتمندی شهروندان از عملکرد شهرداری 

صورت پذیرد.
رئیــس کمیســیون برنامــه، بودجــه و 

مالی شــورای اسلامی شــهر همدان افزود: 
نیروهــای  اضافــه کار مزایــای  پرداخــت 
متصدی شــهرداری باید متناســب با میزان 

رضایتمندی مردم از آن باشد.
کاووسی اظهار کرد: در امر خدمات دهی 
در کنــار خدمات الکترونیکــی باید خدمات 

حضوری هم باشد.
این مقام مســئول بر توجــه به کمیت و 
در شــهرداری  میز خدمت  کیفیت خدمات 
تاکید کرد و یادآور شــد: باید به نحوی ارائه 
خدمــت کرد کــه به طور سیســتمی مردم 
با تمام  احســاس کنند شــهرداری همدان 

وجود خدمت می کند.
تاکیــد کرد:  پایــان ســخنانش  وی در 
شــهرداری یک ماه فرصت برای کیفی سازی 

میز خدمت دارد.
نایب رئیس و سرپرســت مرکز مطالعات 
و پژوهش های شــورای اسلامی شهر همدان 
هم بــا تاکید بر راه اندازی دفاتر پیشــخوان 
برای تســهیل در خدمات دهی به شهروندان 
افزود: باید به سمت الکترونیکی کردن ارایه 
خدمــات حرکت کــرد و در کنــار خدمات 
الکترونیــک میز خدمت نیــز در نظر گرفته 

شود.
حمیــد بادامی نجات اضافــه کرد: ایجاد 

دفاتــر پیشــخوان افزایــش اشــتعالزایی و 
تسهیل در ارائه خدمات را به دنبال دارد.

وی افــزود: از آنجایی کــه مشــکلات و 
موانع شهرداری با به کارگیری فن آوری حل 
می شــود، بر این اساس در سال 98 اولویت 
بــر فــن آوری و تقویــت این حــوزه جهت 

تسهیل در خدمات رسانی است.
بادامــی در ادامه اظهار کــرد: هزینه در 
است  ســرمایه گذاری  نوعی  فن آوری  بخش 
چرا که درآمدزایــی بالایی را برای مدیریت 

شهری به دنبال دارد.
رئیــس کمیســیون نظارت، بازرســی و 
امور اداری شــورای شهر همدان نیزگفت:در 
حال حاضــر میز خدمت تنها بــه راهنمای 
مراجعین تبدیل شــده است در صورتی که 

تعریف دیگری دارد.
بر  تاکید  با  ســید مســعود عســگریان 
الکترونیکــی کردن ارائه خدمات به مردم، 
افــزود: بــا توجه بــه تنوع و گســتردگی 
کار شــهرداری و نیازهــای مــردم، میــز 
خدمــت پاســخگوی این موارد نیســت و 
سیســتمی نیاز اســت تا حداقل مراجعات 
طریــق  از  و  داشــته  شــهرداری  بــه  را 
خدمــات الکترونیکی پاســخگوی نیازهای 

باشیم. شهروندان 

رئیس اداره اوقاف شهرستان همدان خبر داد
اجرای طرح آموزشی »زندگی به رنگ 

خدا« در امامزاده عبدالله )ع(
ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس اداره اوقاف و امور 
خیریه شهرســتان همدان از اجرای طرح آموزشی 
»زندگی به رنگ خدا« در آســتان مقدس امامزاده 

عبدالله)ع( خبر داد.
حجت الاســلام علی حســینی از اجرای طرح آموزشی 
»زندگی به رنگ خدا« در آستان مقدس امامزاده عبدالله)ع( 
خبر داد و اظهار کرد: این طرح با هدف آموزش مهارت های 

زندگی برگزار می شود.
وی بــا بیان اینکه در اجرای این طرح از اســاتید حوزه 
علمیه بهره مند شــده ایم، گفت: این دوره آموزشی با هدف 
آموزش مهارت های زندگی در بخش هایی نظیر مهارت های 
فردی، مهارت تربیت فرزنــد، مهارت های ازدواج و تحکیم 

خانواده و... برگزار می شود.
رئیــس اداره اوقاف و امور خیریه شهرســتان همدان با 
اشــاره به اینکه در طرح آموزشــی »زندگی به رنگ خدا« 
تعــدادی از بانوان همدانی شــرکت کرده اند، افزود: یکی از 
مهم ترین دغدغه های مقام معظم رهبری رفع آســیب های 
اجتماعی و آموزش ســبک زندگی اسلامی است که در این 

راستا قدم برداشته ایم.
وی با بیان اینکه از مشــکلات امروز جامعه گســترش 
آســیب های اجتماعــی اســت، گفــت: بــرای مقابلــه با 

ناهنجاری های جامعه باید اقدامات اساسی انجام گیرد.
حســینی تاکید کرد: در این راستا اجرای طرح آموزشی 
ســبک زندگی اســلامی ویژه بانوان را به عنوان پایه اصلی 

نظام خانواده مورد توجه قرار داده ایم.

مدیرکل راهداری همدان خبر داد
توزیع 13 هزار لاستیک ویژه ناوگان 

باری در همدان
سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای اســتان همدان از توزیع 12 هزار و 984 
حلقه لاستیک ویژه ناوگان باری فعال استان خبر داد.
مصطفی پناهنده با اشــاره به اینکــه مدیریت در توزیع 
لاستیک با توجه به مشکلاتی موجود، نیازمند تعامل و دقت 
نظر اســت، اظهار کرد: 13 هــزار و 500 ناوگان باری فعال 
در اســتان وجود دارد که طبق برنامه کشــوری مقرر شده 
است با در نظر گرفتن اولویت و ضوابط اعلام شده لاستیک 

ناوگان تأمین شود.
وی با اشاره به اینکه ممکن است اعتراضاتی در خصوص 
توزیع لاســتیک وجود داشته باشــد، افزود: توجه به بخش 
مســافری از اهمیت خاصی برخوردار است و انجمن ها باید 

دقت کافی را در این زمینه داشته باشند.
مدیــرکل راهــداری همــدان بــا تأکید بــر اینکه در 
شهرستان ها تعادل در توزیع باید رعایت شود، تصریح کرد: 
در این امر برای رعایــت عدالت، دقت نظر کافی ضروری و 

لازم است.
وی ادامــه داد: با توجــه به دوره پنج ماهــه توزیع، در 
اوائل به علت عدم اشــرافیت موارد، ضعف وجود داشت که 
با درایت و توزیع سامانه ای در حال حاضر با تعامل مناسب 
سازمان صنعت، معدن و تجارت و اداره کل راهداری و حمل 

و نقل جاده ای هیچ مورد ضعفی وجود ندارد.
پناهنده خاطرنشان کرد: توزیع روزانه لاستیک بر اساس 
سهمیه کشوری مشخص و در استان نیز مدیریت می شود.

وی یــادآور شــد: در هــر کار جمعی حــدود 3 درصد 
نارضایتــی وجود دارد و ما با افتخــار اعلام می کنیم درصد 

نارضایتی در امر لاستیک توزیع شده بسیار اندک است.
مدیــرکل راهداری همدان با بیان اینکه ســامانه توزیع 
لاستیک به شکل الکترونیکی اســت، یادآور شد: بر اساس 
میزان پیمایش و شــماره هوشــمند ناوگان، نوبت دهی به 

شکل سیستمی انجام می شود.
وی اظهار کرد: مرحله دوم توزیع لاســتیک آغاز شده و 
با توجه به اهمیت بخش مســافر ثبت نام 260 راننده برای 

تحویل لاستیک مرحله دوم نیز انجام خواهد شد

خبــر

خبر: سیلوهای کرمانشاه به قیمت نازل فروخته شد.
 جای شادی داره، ارزانفروشی پیدا شد.

مناسبت: معلولین شجاعت را جانشین خجالت کنند.
 برخی مســئولین هم عمــل را جایگزین حرف 

کنند.
خبر: منطقه فنــاور همدان بدون ســرمایه گذار بارور 

نمی شود.
 به قول قدیمی ها، ای پدر پول بسوزه که موجب 

خیلی چیز ها می شه. 
خبر: ایجاد نخستین مرکز اصلاح نژاد ماهی قزل آلا. 

 کاش در این اندازه هم خود را اصلاح کنیم.
خبر: افزایش 45 درصدی مرگ عابران. 

 پــس گواهینامه رانندگی را با دقت بیشــتری 
بدهیم.

مسئول: با تمام وجود از تولید حمایت می کنیم.
 یه کم کوتاه بیا، بایست با هم بریم.
خبر: کشاورززاده سفیر ایران در چین شد.

 دیگه کشاورزی چین پیشرفت می کنه. 
خبر: مورد مشکوک در اسدآباد دیده نشد.

 یادت باشه ندیدن دلیل بر نبودن نیست.
مطالعه: دروازه مردگان راهی مصر می شود.

 جمهور کودتاچی مصر را از این دروازه بگذرانید.
ورزش: اســتاندار همدان به دنبــال احیای دوباره تیم 

پاس است.
 تا می توانید تنفس مصنوعی بدهید.

خبر: مسافران قطار سرگردان شدن. 
 لابــد قطار در مســیر های پر پیــچ و خم زیاد 

حرکت کرده. 
خبر: دیدار محرمانه رئیــس اطلاعات ترکیه با رئیس 

سیا. 
 موزی ها باز چه نقشه ای در سر می پرورانید.

خبر: ســقف بودجه سال نود و هشت 41 در صد رشد 
داشته.

 البته اگر بارش شدید باران اونو پائین نیاوره. 
خبر: پلیس فرانسه با تانک به استقبال تظاهرکنندگان 

رفت.
 خیابان را با میدان جنگ عوضی گرفته. 

مجوزبهرهبرداریازمعدنطلاینهاوندبهزودیصادرمیشودتلخکخان

ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم 
نهاوند در مجلس شــورای اسلامی گفت: 
مجوز بهره برداری از معدن طلا در روستای 

عشوند نهاوند به زودی صادر می شود.
حسن بهرام نیا در جلسه ستاد تسهیل و رفع 
موانع تولید با موضوع بررســی مشکلات حوزه 
مبل و منبت شهرســتان نهاونــد که در محل 
فرمانداری این شهرستان برگزار شد، اظهارکرد: 
بــا تلاش و پیگیری از وزیر وقت صنعت، معدن 
و تجارت بهره برداری از معدن طلا و اســتخراج 
دولومیــت و منیزیــم از معادن شهرســتان را 
درخواست کردم که خوشــبختانه وزیر صنعت 

با این تقاضا موافقت کردند.
وی تصریح کرد: از همین روی در نظر داریم 
که معدن طلای نهاوند را فعال کنیم و استخراج 
از این معدن صورت می گیرد و کارهای مقدماتی 

این پروژه نیز انجام شده است.

بهرام نیــا افزود: طــی هفته جــاری پروانه 
بهره برداری از معدن طلای نهاوند در روســتای 
عشــوند صادر می شود و با شــروع به کار این 
پــروژه اشــتغال زایی قابــل توجهــی را برای 

شهرستان نهاوند در پی خواهد داشت.
بهرام نیــا افــزود: همچنین بحث برداشــت 
دولومیــت و منیزیــم از معادن شهرســتان به 
زودی کلیــد می خــورد که این پــروژه نیز به 
صورت مشــارکتی توســط بخش خصوصی و 

بخش دولتی انجام می شود.
بهرام نیا افزود: دولومیت و منیزیم در صنعت 
هواپیما سازی استفاده می شــوند و در صنایع 
دفاعی کاربرد خوبی دارند و قطعا به ســرانجام 
رســیدن این پروژه ها برای ایجاد اشــتغال در 

شهرستان بسیار تاثیرگذار هستند.
وی بــا بیان اینکــه خوشــبختانه با تلاش 
جمعی مسئولین شهرســتان و استان کارهای 
خوبی در شهرستان در حال انجام است، عنوان 
کرد: عملیات اجرایی پروژه سد گرین نیز هفته 
گذشته مجددا آغاز شد که این پروژه نیز 350 
نفر را مشــغول به کار می کند و از مســئولین 
ادارات شهرســتان تقاضا داریم که برای دادن 
مجوزهای مورد نیاز به این پروژه همکاری لازم 

را داشته باشند.
عضو کمیســیون انرژی مجلــس بیان کرد: 
برای پروژه احداث ایســتگاه جدید راه آهن در 
شهرک شــهید حیدری نهاوند با خط ریلی 22 
کیلومتر و اعتبار 170 میلیارد تومان، پیمانکار 

انتخاب شده است و کارهای مقدماتی این پروژه 
نیز انجام شده است که این پروژه نیز به زودی 

کلنگ زنی می شود.
     ظرفیت شهرک صنعتی نهاوند به 

کما رفته است
بهرام نیا با اشاره به وضعیت شهرک صنعتی 
نهاوند گفت: ظرفیت شهرک صنعتی نهاوند به 
کما رفته اســت و باید با استفاده از هر ظرفیتی 
باید تلاش کنیم که این ظرفیت به کما رفته را 

احیا و نجات دهیم.
وی اظهار داشــت: وضعیت شهرک صنعتی 
نهاوند وضعیت خوبی نیست و از مدیرکل اداره 
صنعت، معدن و تجارت اســتان همدان تقاضا 
داریم که نگاه ویژه ای به شهرک صنعتی نهاوند 

داشته باشند.
بهرام نیا تاکید کرد: شــهرک صنعتی نهاوند 
بــا 23 واحد تولیدی که 9 واحــد آن در حال 
تعطیلی است نیاز دارد که به صورت اورژانسی 
دیده شود و حل این مشکل نگاه ویژه مدیرکل 

صنعت، معدن و تجارت استان را می طلبد.
وی بــا اشــاره بــه ظرفیت مبــل و منبت 
روستای دهفول نهاوند، تصریح کرد: در گذشته 
شهرســتان نهاوند در حوزه تولید مبل و منبت 
رتبه دوم را بعد از تویسرکان داشت ولی اکنون 
ملایر، تویســرکان و نهاوند را پشت سر گذاشته 

و نهاوند در رتبه سوم استان قرار گرفته است.
بهرام نیا افزود: در گذشــته تولیدکننندگان 
تویســرکان نیز برای تهیه چوب مورد نیاز خود 

دچار مشــکل بودند که با تشکیل تعاونی چوب 
مورد نیاز خود را بدون واســطه از شمال کشور 

تهیه کردند.
نماینده مردم نهاوند در مجلس عنوان کرد: 
در حال حاضر ارز دولتی بــرای تهیه کالاهای 
اساســی کشــور در نظر گرفته شــده است و 
نمی توانیــم از آن برای تهیه مواد غیرضروری تر 
ماننــد چوب مــورد نیاز تولیدکننــدگان مبل 

و منبت استفاده کنیم.
وی بیان کــرد: تولیدکنندگان مبل و منبت 
شهرســتان نیز باید برای تهیه چوب مورد نیاز 
خود تلاش کنند که یک تعاونی تشکیل دهند 
و همچنین باید مشکل بیمه آن ها، آموزش های 
مورد نیاز و بازار فــروش محصولات آن ها حل 
شــود تــا از این طریــق بخش قابــل توجهی 
از مشــکلات آن ها حــل و ایــن ظرفیت مهم 

شهرستان رونق بگیرد.
بهرام نیا گفت: خوشــبختانه در حال حاضر 
پروژه های زیادی در ســطح شهرســتان شروع 
بــه کار کرده اند که این پروژه ها اشــتغال قابل 

توجهی در شهرستان ایجاد می کنند.
وی تاکیــد کرد: از همه مســئولین ادارات 
مختلف شهرســتان تقاضا دارم که برای اجرای 
پروژه های عمرانی شهرســتان کــه عام المنفعه 
هستند نگاه بخشــی خود را به نگاه فرابخشی 
تغییر دهند زیرا اجرای این پروژه ها برای ایجاد 
اشتغال در شهرستان مهم هستند و از کوچک 

شدن سفره مردم جلوگیری خواهند کرد.

مدیرعامل شرکت فناوری آترین آذین فناور از استاندار همدان خواستار شد:

اهتمام مسئولان برای حضور پژوهشگران شرکت های دانش بنیان در نمایشگاه های بین المللی
بروکراسی اداری، بیمه، استقرار شرکت های دانش بنیان و ارائه تسهیلات موانع پیش روی فناوران

ســپهرغرب، گروه خبر - سمیرا گمار: 
مدیرعامل شــرکت فناوری آترین آذین 
فناور گفت: بــدون ترید در آینده نزدیک 
پژوهشگران  و  دانش بنیان  شــرکت های 
بنابراین  شد،  خواهند  اقتصاد  تپنده  قلب 
مدیر  عنوان  به  استاندار  تا  است  شایسته 
ارشد استان در حوزه استقرار شرکت های 
و  آن ها  به  تســهیلات  ارائه  دانش بنیان، 
حضــور نمایشــگاه های بین المللی برای 
عرضه محصولات و تولیدات ایرانی به دنیا 

مشکلات جدی وجود دارد، تلاش کند.
رســیدن به اقتصاد دانش بنیان و توجه ویژه 
به این شرکت ها چند سالی است که مورد بحث 
قرارگرفتــه، عملکرد شــرکت های دانش بنیان 
بــا توجه به ماهیــت آن ها به صورت اساســی 
منجــر به تغییــر و بهبود اقتصاد می شــود که 
البته به اعتقاد کارشناسان امر با وجود افزایش 
شرکت های دانش بنیان هنوز نیازمندی های این 
شرکت ها به طور کامل مورد توجه قرار نگرفته و 
دست اندرکاران فضای کسب وکار پر ریسکی را 

شاهد هستند.
اقتصــاد دانش بنیان پارادایــم نوین اقتصاد 
جهانی اســت که بر تمامــی جنبه های اقتصاد 
ملی و جهانی اثرگذار اســت. این پارادایم چون 
خورشــیدی اســت که در پرتو خود، مفاهیمی 
همچون بهره وری، کیفیت، رقابت پذیری و دیگر 
عوامل موثر در اقتصاد بنگاه ها، کشورها و جهان 

را نمود و ظهوری متفاوت می بخشد.
به عــلاوه باید بــه این نکته اشــاره کرد که 
»اقتصــاد دانش بنیــان« جــدای از اهمیــت 
ویــژه خود به عنوان بســتر جدید شــکل دهی 
فعالیت های اقتصادی همچون تولید محصولات، 
نقش مهمی در تغییر ساختار اقتصادهای ملی و 

جهانی خواهد داشت.
پس در مجمــوع می توان اهمیــت اقتصاد 
نویــن  ســاختار  ایجــاد  در  را  دانش بنیــان 
اقتصادی، امکان دســتیابی بــه ارزش افزوده 
بالاتــر از فعالیت های اقتصادی و توســعه بازار 
کار مبتنی بر افراد و شــبکه های تحصیل کرده 
و دانــش ورز خلاصه کرد. بنابرایــن باید گفت 
اقتصاد دانش بنیــان نه تنها به افزایش بهره وری 
و بالاتــر از آن ارزش افــزوده حاصل از نوآوری 
و فناوری منجر می شــود، بلکه در مسیر توسعه 
اقتصاد دانش بنیان ســاختار اقتصادها و فضای 
کســب وکار و رقابت، تغییر جدی ایجاد خواهد 

کرد.

قــرار گرفتــن در آســتانه هفتــه پژوهش 
بهانه ای شــد تا به بررسی وضعیت پژوهشگران 
و فن آوران اســتان بپردازیــم، آنچه می خوانید 
گفتگو با مدیرعامل شــرکت فناور آترین آذین 
فناور است که به همراه تیم خود توانسته است 
رتبه نخست جشــنواره ایران موبی کد دانشگاه 
امیرکبیر را در ســال 1394 در کشــور از آن 
خــود کند؛ در ادامه گزیــده ای از گفتگو با وی 

را خواهید خواند:
مجتبی اسماعیلی که قریب به سه سال است 
در زمینه آی تی و تولید سیســتم های هوشمند 
نرم افزاری فعالیت می کند، گفت: فعالیت ما یک 
ســال است که جدی تر شده و موفق به تشکیل 
یک مجموعه بزرگ و تیم منسجم در این زمینه 

در کشور شده ایم.
وی در ادامه با اشــاره به نحوه شــکل گیری 
تیم خود افزود: از آنجایی که رشــته تحصیلی 
من هــوش مصنوعی و کامپیوتر بود به این کار 
و فعالیــت در این حوزه علاقمند شــدم؛ برای 
شــروع این کار در همدان نیروی انسانی لازم 
وجود نداشــت و برای ادامــه کار باید به تهران 
می رفتیم، لذا با برگــزاری دوره های کارآموزی 
در دانشــگاه بوعلی ســینای همــدان با حضور 
دانشــجویان مســتعد علاقمند در این زمینه 
یک تیم تشــکیل دادیم که با همکاری و تلاش 

دوستان شرکت گسترش پیدا کرد.
این فنــاور برتر تصریح کرد: مــا در زمینه 
تولید سرویس های هوشمند مبتنی بر نرم افزار 
بــا تهران و کشــورهای نروژ، انگلیس، ســوئد 
و ارمنســتان همکاری می کنیم کــه هدف از 
همکاری با کشورهای خارجی ارزآوری به کشور 

و سودی است که این کار دارد. 
اســماعیلی بــا اشــاره به جایگاه شــرکت 
آترین آذین فن آور در داخل و خارج از کشــور، 
ابراز کرد: در حوزه کاری خود در داخل کشــور 
به واســطه سرویسی که خودمان تولید کرده و 
متناسب با آن سرویس، نرم افزار ایجاد می کنیم 
بی رقیب هستیم، در خارج از کشور نیز همکاری 
با کشــور های مختلف نشــان می دهد کارهای 
بسیار خوبی انجام شــده و امیدواریم این روند 

ادامه داشته باشد.
وی اظهار کرد: با ایــن وجود باید این نکته 
را متذکر شــوم که هنوز نتوانسته ایم از ظرفیت 
حداکثری ایــن مجموعه اســتفاده کنیم و به 
دنبــال ارتقای فعالیت ها و توســعه محصولات 

خود هستیم.

این پژوهشــگر برتر در ادامه بــه افتخارات 
و دســتاورد های این شــرکت نیز اشاره کرد و 
افزود: کســب رتبه نخست در جشنواره »ایران 
موبی  کد« دانشــگاه امیر کبیر در ســال 1394 
که بزرگترین جشــنواره اپلیکیشن موبایلی بود 
و جایزه 50 میلیونی این جشنواره را از آن خود 
کردیم از بزرگترین افتخارات ما در داخل کشور 
است، پس از آن نیز به واسطه تولید پروژه های 
منحصر به فرد به جایگاه قابل قبولی دست پیدا 

کردیم.
اســماعیلی در ادامــه با بیــان اینکه تولید 
طراحی جدید، محصولات مــا را منحصر بفرد 
کرده اســت، گفت: در واقع این سرویس جدید 
که تنها چند شــرکت در کل دنیا توان ساخت 
آن را دارند شــرکت ما را به نقطه عطف رساند 
که یکــی از دلایل اســتفاده و گرایش به این 
سمت ایجاد ارزش افزوده برای محصولات است.

وی یــادآوری کرد: محصــولات و خدمات 
متنوعــی داشــته ایم به طــوری کــه نرم افزار 
x333T، نرم افــزار bit crypt، بازی قناس، 
نرم افــزار GreenEXIR، موتــور گرافیکــی

 ،downloader ســخت افــزار ،Tiger eye
اپلیکیشــن اکسیر ســبز و تولید سرویس های 
متنوع برای شــرکت های همراه اول، هوم کر و 
گیاهان دارویی برای داخل و خارج از کشــور را 

می توان برشمرد.
مدیرعامــل شــرکت فنــاور آترین آذین در 
ادامه موانع شــرکت های دانش بنیان و فناور را 
نیز برشــمرد و اعلام کرد: یکــی از بزرگ ترین 
چالش ها این اســت که در دانشگاه ها در برخی 
از رشــته ها نظیــر کامپیوتــر، تربیــت نیروی 
انســانی مبتنی بر بازار کار نبوده و در مقایسه 
بــا خروجی  برخی دانشــگاه ها تعداد محدودی 
توانمند هســتند، چراکه اطلاعات دروس ارائه 

شده قدیمی بوده یا کاربردی نیست.
اسماعیلی با اشــاره به وجود این مشکلات، 
تصریــح کرد: تلاش ما در برگــزاری دوره های 
آموزشی در دانشــگاه ها ارتقای سطح تحصیلی 
دانشــجویان برای روزآمد و کاربــردی کردن 

علومی است که فرا می گیرند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود، اذعان 
کرد: لازم اســت مســئولان نیز از شرکت های 
دانش بنیــان حمایت کنند، چراکه بســیاری 
از پژوهشــگران در بخــش بیمــه، تحیمــل 
کاغذبازی های اداری و شرکت در نمایشگاه های 
بین المللی مشــکل دارند که حل آن ها مستلزم 

نگاه جدی مسئولان به فناوری است.
این پژوهشگر همدانی در پایان با بیان اینکه 
در زمان استاندار سابق اهتمامی در حوزه توجه 
به شرکت های دانش بنیان و پژوهشگران دیده 
نشد، خطاب به اســتاندار جدید همدان گفت: 
بــدون تردیــد در آینده نزدیک شــرکت های 
دانش بنیان و پژوهشــگران، قلب تپنده اقتصاد 
خواهند شد، بنابراین شایسته است تا استاندار 
به عنوان مدیر ارشــد استان پای حرف فعالان 
این عرصه نشسته، مشکلات آن ها را از نزدیک 
ببیند و از زبان خودشــان بشنود، به ویژه اینکه 
در حوزه استقرار شرکت های دانش بنیان، ارائه 
تســهیلات به آن هــا و حضور نمایشــگاه های 
بین المللی برای عرضه محصــولات و تولیدات 

ایرانی به دنیا مشکلات جدی وجود دارد.
در خاتمــه باید گفت عملکرد شــرکت های 
دانش بنیان با توجه بــه ماهیت بنیادین آن ها، 
به صورت اساسی منجر به تغییر و بهبود اقتصاد 
می شود. با این وصف نباید در روند شکل گیری 
و توسعه این شــرکت ها شکی راه داد؛ اما نکته 
اصلی ایجاد ارتباط این شرکت ها با بازار واقعی 
فنــاوری و نوآوری در داخل و خارج از کشــور 
اســت. اگر شرکت های دانش بنیان فراوان فعلی 
کشــور در توســعه بازار، رقابت پذیری مبتنی 
بــر فعالیت بخــش خصوصی و نیــز فروش به 
مشتریان منفرد، شرکتی و دولتی داخلی موفق 
باشند به گونه ای که امکان توسعه صادرات این 
شرکت ها نیز فراهم آید، نشان دهنده این خواهد 
بود که مجموع فعالیت های زیرساختی نهادهای 
مرتبط با زیست بوم اقتصاد دانش بنیان قوی و 
متناسب عمل کرده اند، لذا یکی از راه های عرض 
اندام این پژوهشگران شرکت در جشنواره های 
بین المللی اســت که با توجه به ظرفیتی که در 
جوانان این دیار وجود دارد باید مسئولان وارد 
گود شده و آســتین ها را برای بهره بردازری از 

این پتانسیل به کار گیرند.
پژوهش اســاس دانش است و توسعۀ دانش 
نیــز در ســایۀ پژوهش امــکان  می یابد و لازم 
اســت تا در کنار دانشگاه ها پژوهشگاه هایی برپا 
باشــد تا همان اندازه که به دروس دانشگاهی و 
واحدهای درسی اهمیت داده می شود رساله ها 

نیز از اهمیت برخوردار بلاشند.
در نهایت اینکه مقصــد پژوهش، چاپ یک 
کتــاب و ذکر یک عنوان نیســت. پژوهش باید 
به بهبــود کیفیــت زندگی مــردم بینجامد و 
پاسخگوی نیازها و مطالبات به حق مردم باشد.


